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ایسنا: در فینال وزن ۱۲۵ کیلوگرم کشتی 
آزاد تورنمنت رنکینگ اتحادیه جهانی کشتی 
در زاگرب کرواسی، امیرحسین زارع باید به 
مصاف حریفی از جمهوری آذربایجان می رفت، 
اما این کشتی گیر به روی تشک نیامد تا دست 
زارع به عنوان فرد پیروز بالا رود. اما این کار 
کشتی گیر آذربایجانی حواشی مختلفی را در 
فضای مجازی به دنبال داشت و برخی آن را به 
اتفاقات اخیر در حمله به سفارت آذربایجان در 
تهران ربط دادند. اما اتحادیه جهانی کشتی 
در گزارش خود اعلام کرد که کشتی گیر 
آذربایجان به دلیل مصدومیت به روی تشک 
نیامده است. تصاویر سکوی اهدای مدال وزن 
۱۲۵ کیلوگرم نیز نشان می دهد این کشتی گیر 
از ناحیه چشم به شدت آسیب دیده و یک 
چشم او کاملا بسته شده است. تیم کشتی آزاد 
ایرآنکه با ۶ نماینده عازم این مسابقات شده بود 
در پایان توسط رضا اطری در ۶۱ کیلوگرم، علی 
سوادکوهی در ۷۹، حسن یزدانی در ۸۶ و امیر 
حسین زارع در ۱۲۵ کیلوگرم به ۴ مدال طلا 
رسید و یونس امامی در ۷۴ و امیرعلی آذرپیرا 
در ۹۷ کیلوگرم به مدال نقره رسیدند. تیم 
کشتی آزاد ایران در شرایطی عازم این تورنمنت 
مهم شده بود که پژمان درستکار سرمربی 

تیم ملی در این مسابقات حضور نداشت. 

خارجازمستطیلسبز

شکرآبشدنرابطهنویروناگلزمن 
شبکه اسپورت یک فوتبال آلمان نوشت که 
در صورت باقی ماندن ناگلزمن در بایرن مونیخ، 
مانوئل نویر چاره ای جز جدایی از بایرن  در 
تابستان نخواهد داشت. به گزارش اسپورت ۱، 
اقدام اخیر باشگاه بایرن مونیخ در برکنار کردن 
مربی دروازه بان های این تیم با واکنش تند 
مانوئل نویر همراه شد. کاپیتان بایرن مونیخ 
سخنان تندی را در انتقاد از این رفتار باشگاه 
بایرن و سرمربی تیم بر زبان آورد و این اتفاق را 
بدترین و عجیب ترین اتفاق در دوران فوتبالی 
خود دانست. این سخنان نویر هنوز با واکنش 
رسمی باشگاه بایرن مونیخ و سرمربی تیم 
همراه نشده است، اما طبق اعلام اسپورت یک 
آلمان، رابطه نویر و ناگلزمن با این اتفاق اخیر 
خراب شده است و در صورت ماندن این مربی 

جوان باید منتظر جدایی نویر از بایرن بود. 

خبـــــر

 حاشیه های برد استقلال مقابل مس کرمان 

ساپینتو  رکورد اخراج  را  شکست 

سالپنجم
شماره1486

آرمان ملی: تیم استقلال اگرچه مقابل مس در کرمان به 
برتری رسید اما اخراج ساپینتو سرمربی این تیم ضمن ثبت 

یک رکورد، حاشیه هایی را نیز به دنبال داشت.  
  اخراج 

ریکاردو ساپینتو در جریان بازی استقلال مقابل مس با 
دریافت دومین کارت زرد از داور اخراج شد تا در بازی هفته 
نوزدهم استقلال هم به دلیل محرومیت نتواند روی نیمکت 
بنشیند. سرمربی استقلال که پیش از این بازی از ۱۶ دیدار 
استقلال در ۴ بازی محروم بود با محرومیت مجدد یک بار دیگر 
محرومیت را تجربه خواهد کرد. البته اگر محرومیت در بازی 
هفته هفدهم و هجدهم استقلال را محاسبه کنیم، از ۱۸ بازی 
ساپینتو ۶ محرومیت را تجربه می کند که همین اتفاق شرایط 

را برای استقلال سخت تر می کند. 
  نظر کارشناس

حیدر سلیمانی، کارشناس داوری در خصوص داوری دیدار 
تیم های فوتبال مس کرمان و استقلال در هفته هجدهم لیگ 
برتر که به برتری ۳ بر ۲ استقلال انجامید، اظهار کرد: در دقیقه 
۲۱ آفساید قائدی درست اعلام شد و در دقیقه ۴۰، هند مدافع 
مس کرمان درون محوطه جریمه تشخیص داده نشد و پنالتی 
استقلال سوخت. وی ادامه داد: در دقیقه ۴۱، خطای غلامی 
روی مهاجم مس گرفته شد و اخطار هم به مدافع داده شد، 
اما اینکه چرا استقلال بازی را شروع کرد، مشخص نیست. 
در دقیقه ۵۵، مدافع شماره ۶۹ مس کرمان از حرکت یامگا 
جلوگیری کرد و روی این مهاجم خطا کرد اما داور آوانتاژ داد 
که برخورد او با بازیکن مس، فوتبالی بود و احتیاج به تنبیه 

دیگری نداشت. سلیمانی اضافه کرد: در دقیقه ۸۶، شماره ۲۱ 
مس کرمان باید به دلیل خطای شدید اخراج می شد اما داور 
به اشتباه کارت زرد داد. درگیری مربیان توسط نیمکت مس 
شروع شد و ابتدا باید فردی که به سمت ساپینتو آمد و دعوا را 
آغاز کرد اخراج می شد، اما در ادامه نشان دادن کارت قرمز به 

ساپینتو هم درست بود. 
  اعتراض آبی ها 

باشگاه استقلال نسبت به اخراج سرمربی این تیم در دیدار با 
مس کرمان واکنش نشان داد. به گزارش رسانه رسمی باشگاه 
استقلال، مصاف امروز تیم های استقلال و مس کرمان با وجود 
اینکه با برتری ۳ بر ۲ شاگردان ریکاردو ساپینتو به پایان رسید، 
اما اتفاقات منحصر به فردی را هم در خود داشت. از جمله این 
اتفاقات می توان با استناد به کارشناسان داوری، به اشتباهات 
عجیب داور اشاره کرد. در مورد اول، داور برخورد واضح توپ 
با دست مدافع مس کرمان را پنالتی اعلام نکرد و در نیمه دوم 
هم خطای واضح پنالتی که روی روزبه چشمی رقم خورد را 
پنالتی ندانست. داور مسابقه همچنین از اخراج بازیکن مس 
به دلیل خطای شدید روی کوین یامگا هم چشم پوشی کرد. 
با این حال این همه ماجرا نبود و ریکاردو ساپینتو سرمربی 
استقلال در این بازی با دریافت دو کارت زرد اخراج شد که 
در هر دو کارت زرد این نیمکت نشینان تیم مس بودند که در 
محوطه فنی استقلال حضور پیدا کرده و با تحریک کادر فنی 
استقلال، شروع کننده اتفاقات حاشیه ای بودند. همان طور که 
در ویدئو فوق به وضوح مشخص است، یکی از نیمکت نشینان 
تیم مس به سمت سرمربی استقلال حمله ور شده و  با دست 

به سینه او می زند و مشخص نیست که چرا داور به سرمربی 
استقلال کارت دوم را نشان داد. باشگاه استقلال از ابتدا فصل 
با مشکلات متعدد داوری روبه رو بوده و به گواه کارشناسان 
بیش ترین تیمی که از اشتباهات داوری متضرر شده، استقلال 

است. 
  اطلاعیه پلیس 

مرکز اطلاع رسانی پلیس اطلاعیه ای درباره اتفاقات رخ داده 
در جریان دیدار تیم های فوتبال مس کرمان و استقلال صادر 
کرد. مرکز اطلاع رسانی پلیس اعلام کرد: »براساس شواهد 
موجود و تصاویر بازی، به دنبال اخراج سرمربی تیم استقلال از 
سوی داور و درگیری سرمربی پرتغالی با داور و نیمکت نشینان 
تیم مس و خارج نشدن وی از زمین بازی و متشنج شدن جو، 
ماموران یگانِ حاضر در استادیوم براساس وظایف محوله، وی را 
به سمت رختکن هدایت که البته با مقاومت و پرخاشگری وی 
مواجه شدند! در پایان با حضور مدیران باشگاه، فرمانده یگان 
و سرمربی و کادر تیم استقلال از یکدیگر دلجویی کردند و تیم 
استقلال به فرودگاه جهت بازگشت به تهران هدایت و همراهی 
شدند. گفتنی است؛ حفظِ امنیتِ بازیکنان و تماشاگران از 

وظایف پلیس و فلسفه حضور پلیس در ورزشگاه ها است.« 
  نظر عضو هیات مدیره

حجت کریمی، عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در 
گفت وگو با ایلنا، درباره برتری استقلال مقابل مس کرمان 
اظهار داشت: انتظار چنین بازی را از استقلال داشتیم. وقتی 
چند هفته قبل مقابل کمپ استقلال صحبت کردم و از برخی 
مسائل در تیم مان انتقاد کردم به این خاطر بود که ارزش واقعی 
بازیکنان تیم مان را می دانستم. مطمئن بودم چه پتانسیلی در 
این تیم وجود دارد و حالا همه این تیم را می بینند. وی افزود: 
شما به بازیکنان استقلال نگاه کنید که در این دو بازی چطور 
در میدان مسابقه حضور پیدا می کنند. وقتی من می گفتم 
استقلال به اندازه کافی بازیکن دارد و فقط باید بتوانیم از 
آنها درست بازی بگیریم برای همین بود. عضو هیات مدیره 
استقلال درباره حاشیه های پایان بازی و اخراج دوباره سرمربی 
استقلال گفت: قطعا هیچکس از این قبیل اتفاقات خوشحال 
نمی شود و ما هم دوست نداریم سرمربی تیم مان اخراج شود. 
دوست نداریم اتفاقات دور و بر تیم مان تنش زا باشد. این 
موضوع را با خود آقای ساپینتو هم در میان گذاشتیم و او هم 
خودش قبول دارد اما گاهی اوقات تحت فشار بازی اتفاقاتی 
رخ می دهد که نمی توان مانع آن شد. کریمی خاطرنشان کرد: 
یک موضوع مهم دیگر درباره سرمربی استقلال این است که 
او واقعا متعصبانه به تیم استقلال و هوادارانش فکر می کند. او 
در صحبت هایش به ما گفته که تا چه اندازه به نتایج این تیم 
اهمیت می دهد و برد و باخت استقلال تا چه اندازه در زندگی 
روزمره اش تاثیرگذار است. به همین خاطر باید بابت این همه 
تعصب، عشق و علاقه به تیم استقلال به ساپینتو تبریک گفت. 

   خط و نشان
خرید جدید الفیصلی عربستان با زدن دو گل 
مقابل الجبلین تیمش را به سه امتیاز رساند. الفیصلی 
عربستان و مهاجم آرژانتینی اش که باید روز یکم 
اسفندماه در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا به مصاف فولاد ایران برود، با کسب این برد خط 

و نشان کشیدند. 

      تمدید 
 باشگاه الاتحاد از طریق حساب رسمی خود در 
توییتر اعلام کرد که عبدالرزاق حمدا...، مهاجم 
مراکشی این تیم، قرارداد خود را تا سال 2025 تمدید 
کرده است. انمار الحائلی، رئیس باشگاه الاتحاد، 
پس از تمدید قرارداد حمدا...، به تمجید از این گلزن 

مراکشی پرداخت. 

           حمایت
هواداران سپاهانی هفته ها منتظر ماندند تا دستور 
باز شدن در استادیوم ها برای هواداران به اصفهان هم 
برسد و بتوانند تیمشان را در مصاف با شاگردان امیر 
قلعه  نویی حمایت کنند. تماشاگران نصف جهان 
تیم شان را مقابل سرمربی سابق سپاهان حمایت 

کردند تا پیروزی پرگلی ثبت کنند. 
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کوتاه
فارس: باشگاه پرسپولیس مهاجم برزیلی خود را برای 
یک فصل و نیم دراختیار خواهد داشت. لئاندرو پریرا مهاجم 
جدید پرسپولیس پس از ورود به تهران تست های پزشکی 
را انجام داد که این تست ها با موفقیت انجام شده و به زودی 
باشگاه پرسپولیس خبر رسمی عقد قرارداد با این مهاجم را 
اعلام خواهد کرد. لئاندرو پریرا که به جای یورگن لوکادیا به 
پرسپولیس آمده، قرارداد یک فصل و نیمه با سرخپوشان امضا 
کرده تا بتواند در این تیم مشغول به بازی باشد.  در خصوص 
قرارداد این بازیکن گفته می شود که مبلغ آن یک میلیون و 
۱۰۰ هزار دلار خواهد بود که معادل ریالی آن نزدیک به ۵۰ 
میلیارد تومان خواهد شد! باید دید این مهاجم گرانقیمت در 
مدت زمان حضور در پرسپولیس چه عملکردی خواهد داشت 

و آیا می تواند همانند لوکادیا در امر گلزنی موفق باشد یا نه. 

بیــنالمــلل
مدیران باشگاه یوونتوس نسبت به تمدید قرارداد هافبک 
آرژانتینی خود تردید دارند.  باشگاه یوونتوس که تابستان 
اخیر آنخل دی ماریا را به عنوان بازیکن آزاد به خدمت گرفت، 
در حال بررسی شرایط است که آیا قرارداد جدیدی به این 
هافبک آرژانتینی پیشنهاد دهد یا خیر. هافبک پیشین 
تیم های رئال مادرید، منچستریونایتد و پاری سن ژرمن 
تابستان گذشته قراردادی یکساله با یووه امضا کرد که به 
واسطه آن دستمزد سالیانه ۷. ۵ میلیون یورو دریافت می کند 
و بند پاداش هایی هم در قرارداد او وجود دارد. دی ماریای ۳۴ 
ساله اما این فصل نتوانسته هواداران یوونتوس را تحت تأثیر 
عملکرد خود قرار دهد، هرچند مصدومیت های او هم در این 
بین بی تأثیر نبوده است. او پس از پایان مسابقات جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر که با آرژانتین به قهرمانی رسید، دو گل برای بانوی 
پیر به ثمر رسانده و یک پاس گل هم ساخته است.  بر اساس 
گزارش روزنامه ایتالیایی »گاتزتا دلو اسپورت«؛ مدیران باشگاه 
یوونتوس نسبت به تمدید قرارداد آنخل دی ماریا تردید 

دارند. یوونتوس به دلیل تخلفات مالی 
زیر ذره بین نهادهای قضائی ایتالیا است 

و تا به اینجای کار با کسر ۱۵ امتیازی 
مواجه شده که همین باعث شده 

تا این تیم به رده های پایین 
 A جدول رده بندی سری
سقوط کند. با این شرایط 

اگر یوونتوس نتواند سهمیه حضور در 
بازی های اروپایی را کسب کند، احتمال 
جدایی بازیکنانی از این تیم وجود دارد 
و درآمدهای این باشگاه نیز کاهش پیدا 

خواهد کرد. با این شرایط ارائه پیشنهادی 
مشابه پیشنهاد سال گذشته به دی ماریا 

نیز دشوار خواهد بود. این هافبک آرژانتینی 
این فصل در ۱۶ بازی برای بیانکونری به میدان 

رفته و آمار ۳ گل زده و ۵ پاس گل را از خود برجای 
گذاشته است.

دیدگـــــاه
رشدآسیا5برابررشدفوتبالایران

مجیدجلالی
کارشناس فوتبال 

 کی روش سال های زیادی در فوتبال ایران بود و باورهای قوی 
و تازه ای به فوتبال ما داد. خدماتی را ارائه کرد و البته کارهایی 
کرد که جای نقد دارد. در هر صورت او زحمات زیادی کشید و 
باید از او تشکر کنیم منتهی به اعتقاد من جام جهانی قطر نشان 
داد که کی روش نمی تواند چیز تازه ای را به فوتبال ما عرضه کند. 
به همین خاطر تغییرات در کادرفنی تیم ملی یک ضرورت بود. 
یک چیزی که واقعیت است در طول این سال ها به خصوص ۱۰ 
سال گذشته فوتبال آسیا رشد چشمگیری کرده است. ما هم 
پیشرفت کردیم، ولی صادقانه بخواهم بگویم اگر آنها ۱۰۰ برابر 
پیشرفت کردند ما ۲۰ برابر پیشرفت کردیم. سرعت پیشرفت 
حریفان آسیایی خیلی بیشتر از ما بوده است. الان ما در آسیا 
رقبای تازه تری داریم. واقعا کارمان سخت تر است ضمن اینکه ما 
پیرترین تیم در جام جهانی بودیم. قطعا با تیمی که به جام جهانی 
رفتیم نمی توانیم به جام ملت های سال آینده برویم. تغییر نسل 
و تغییر دیدگاه برای فوتبال ما یک ضرورت اجتناب ناپذیر است. 
ان شاءا... که مدیران فدراسیون فوتبال می توانند در این زمینه با 
یکدیگر همفکری خوبی داشته باشند تا بتوانیم خروجی بهتری 
در آینده داشته باشیم.  فقدان پشتوانه سازی صحیح هم یکی از 
دلایل عقب ماندگی ما از سایر رقباست. ما چرخه تولید بازیکن 
نداریم و اگر داریم هم معیوب است. خود این؛ یک موضوع بزرگ 
است که باید به آن پرداخته شود. فوتبال پایه را در کشور رها 
کردیم. باید سازماندهی جدیدی در این عرصه داشته باشیم 
و بازیکنان نوجوان، جوان و امید را راهبری کنیم. نیازمند 
تشکیلات تاز ه ای هستیم و البته باید عرض کنم با ظرفیتی که 
در کشور داریم مخصوصاً ظرفیت های انسانی، مطمئن هستم با 
یک برنامه ریزی صحیح می توانیم راهی که کشورهای دیگر در 
۱۰ سال بروند را در ۲ سال برویم.  اقتدار از ثبات می آید. وقتی 
اقتدار نباشد بی نظمی هایی رخ می دهد و فساد پیش می آید. 
چنددستگی به دنبال دارد و بازیکن سالاری به همراه خواهد 
داشت. از جاهای دیگر کارتان را مدیریت می کنند. برخی 
شخصیت ها خودشان اقتدار دارند ولی همان ها هم می تواند 
شکننده باشد. این ثبات است که اقتدار می آورد. وقتی کاری 
با ثبات انجام دهید همه مشکلات از بی اخلاقی گرفته تا دیگر 
موارد متعدد حل می شود. نگرانی هم از میان اعضا برداشته 
می شود.  در فدراسیون فوتبال مهدی تاج یک سال دیگر خواهد 
بود. روی نیمکت تیم ملی کسی نمی داند بالاخره چه کسی روی 
صندلی سرمربی می نشیند یا اینکه آن کسی که می آید چه 
مدت می ماند. یکی از معضلات در باشگاه های ما قراردادهای 
یک ساله است. یعنی بازیکن برای یک فصل می آید و نمی دانند 
سال آینده شرایط تیم چگونه است؟ امکان دارد امسال تیمی 
جایگاهش خیلی خوب باشد ولی وقتی۸۰ تا ۹۰ درصد بازیکنان 
آن تیم قرارداد یک ساله دارند امکان دارد سال آینده همان تیم 
جایگاهی در انتهای جدول داشته باشد. اینها یک سری قوانین 
و مقررات و آیین نامه هایی است که می تواند این مشکلات را 

حل کند.  

 مهدی تاج: 

بهایننتیجهرسیدیمکهمربیایرانیبهتراست
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال گفت: با توجه به جمیع 
جهات به این نتیجه رسیده ایم که انتخاب گزینه داخلی برای 

هدایت تیم ملی بهتر است. 
  نایب رئیسی در آسیا 

مهدی تاج درباره انتخاب دوباره اش به عنوان نایب رئیس 
کنفدراسیون فوتبال آسیا گفت: بحث مهمی است که باید 
در آسیا جایگاه مهمی در اختیار داشته باشیم. پیش از 
 AFC اینکه مباحث تیم های ملی در فیفا بررسی شود، در
تصمیم گیری می شود. اگر یک عضو AFC ایرانی باشد، در 
تصمیم گیری ها تأثیرگذار است، ضمن اینکه منافع آسیا در 
اختیار هیات رئیسه AFC خواهد بود. رئیس فدراسیون فوتبال 
در رابطه با انصراف رقیبش برای پست نایب رئیسی AFC یادآور 
شد: این شخص )داستانبک کونوکبائف( رقیب جدی در فوتبال 
آسیا بوده و همین الان نیز نایب رئیس کافا است. نامزدها در 
دو، سه روز پایانی افراد را وزن کشی می کنند. او در بحرین از 
کشورهایی مثل ژاپن، کره جنوبی، قطر و... سوال کرده بود و به 
این نتیجه رسید که بهتر است کنار برود. نگاه مجموعه آسیا به 
سمت بنده است و همین مساله باعث شد روز قبل از انتخابات به 

AFC نامه ای ارسال کند و انصراف بدهد. 
VAR راه اندازی  

تاج که با برنامه ورزشگاه شبکه پنج سیما صحبت می کرد، در 
خصوص اینکه آیا فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ متولی هزینه 
 VAR :هستند یا باشگاه ها، یادآور شد VAR کمک داور ویدئویی
مبحث مهمی است و خیلی از کشورها در حال استفاده از این 
سیستم هستند. برخی کشورها از جمله قطر از ابتدا این کار را 
انجام دادند و اخیراً کشورهای ازبکستان و تاجیکستان با ظرفیت 
کمتری وارد این کار شده اند. ما نیز باید این مسیر را برویم. فیفا 
با فدراسیون فوتبال طرف است ولی قرارداد شرکت مربوط به 
VAR با باشگاه ها است. البته این حرف را تأیید می کنم که وقتی 

ورزشگاهی از باشگاهی برای میزبانی کرایه می گیرد، باید تمام 
لوازم و مؤلفه های استاندارد بازی را خودش فراهم کند. رئیس 
فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: مساله VAR و شرکت ها تمام 
نشدنی است. فیفا هر دوره ای نمایندگانش را تغییر می دهد. 
شرکت ها ۵۰ میلیارد دلار به فیفا برای ضمانت می دهند تا 
اگر تیمی از جانب VAR متضرر شد طبق اظهارنامه، شرکت 
 VAR مورد نظر زیان را پرداخت کند. بنابراین، هر شرکتی برای
نمی تواند مجوز بگیرد. با این مقدمه باید بگویم نمی شود همه 
کشورها VAR را داشته باشند و ما نداشته باشیم. درست نیست 
تاجیکستان بگوید اگر برای VAR کمک می خواهید بگویید، 
این موضوع برای کشور پهناوری مثل ایران خوب نیست. باید 
تلاش کنیم و دست به دست هم دهیم تا شرایط را برای آموزش 
داوران فراهم کنیم. اگر نتوانیم به این شرایط برسیم، برخی از 
داوران را برای آموزش به کشورهای همسایه می فرستیم. یک 
داور هم برای آموزش به تاجیکستان خواهد رفت تا فرصت را 

از دست ندهیم. 
  انتخاب سرمربی تیم ملی 

تاج درباره انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال ایران 
پس از خداحافظی کارلوس کی روش گفت: دو 
انتخاب مهم در پیش داریم، یکی سرمربی تیم 
فوتبال امید و دیگری سرمربی تیم ملی بزرگسالان. 
در رابطه با کی روش با شیخ حمد رئیس فدراسیون 

قطر صحبت کردم و فکر کنم امروز 
جلسه نهایی دارند و شاید به 

نتیجه برسند. باید بابت ۹ سال 
حضور کی روش در فوتبال 
ایران از او تشکر کنم، او 
نسل جدیدی را به فوتبال 
ایران معرفی کرد و کارهای 

مثبتی انجام داد. همیشه از کی روش تشکر می کنم و هر وقت 
او را ببینم با احترام برخورد می کنم چون زحمات زیادی برای 
کشورمان کشید. رئیس فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: در 
خصوص انتخاب سرمربی تیم ملی دو نگاه متفاوت وجود دارد، 
یک نگاه؛ مربی داخلی و یک نگاه هم برای گزینه خارجی. مربیان 
داخلی در گذشته زحمت کشیده اند و خیلی از اتفاقات محصول 
آنهاست، افرادی مثل حشمت مهاجرانی، علی پروین و علی 
دایی، جواد نکونام و وحید هاشمیان خیلی به تیم ملی کمک 
کردند. وی یادآور شد: از نوع نگاه مربی خارجی حضور فردی 
مثل کی روش مثبت بوده است. ما در انتخاب گزینه خارجی 
محدودیت داریم. مساله تحریم در همه جا تأثیر خودش را 
دارد. پول نقد هم داشته باشیم انتقالش به فردی در خارج از 
کشور عملیاتی نیست. یکی از متهمان پرونده ویلموتس خود 
ما هستیم. چرا متهم شدیم؟ چون به موقع نتوانستیم پول او را 
پرداخت کنیم. ماجرای برانکو، کالدرون و استراماچونی نیز به 
همین شکل بود. مربیان طبق قانون فیفا در صورت عدم پرداخت 
پول شان پس از دو ماه می توانند یک طرفه قراردادشان را فسخ 
کنند. روی میز مربی به نام و با کیفیت که رزومه خوبی داشته 
باشد، زیاد داریم. مربیان زیادی طالب سرمربیگری تیم ملی 
ایران هستند، چراکه با داشتن این همه لژیونر هر مربی دوست 
 ac دارد سرمربی تیم ملی باشد. تاج در واکنش به ادعای رسانه
مبنی بر مذاکره با پاکو خمس، سرمربی اسپانیایی تراکتور 
تبریز گفت: اینها گمانه زنی خودشان بود. آنها فردی را 
مطرح کردند که فدراسیون و هیات رئیسه بی خبر بود. 
انتخاب سرمربی تیم ملی یکی از کارهای پیش روی 
فدراسیون فوتبال است و به سرعت انجام می شود. من 
درباره نوع انتخاب صحبت کردم که دو نگاه متفاوت وجود 
دارد. اگر به این نتیجه می رسیدیم که مزایای خارجی 
بهتر از داخلی است، آن را می پذیرفتیم اما اگر 
گزینه داخلی باشد و عده ای به شرایط 
گزینه داخلی انتقاد کنند از الان 
می پذیریم. با این حال طبق جمیع 
جهات به این نتیجه رسیدیم که این 

انتخاب )مربی ایرانی( بهتر است. 

اخیر  بازی  دو  در  گل محمدی  یحیی 
پرسپولیس به داوران انتقاد کرده است. ناصر 
ابراهیمی مربی سابق پرسپولیس در این خصوص 

صحبت کرد. 
  گل محمدی در انتقاد به وضعیت داوری 
گفته با بازیکنان امید به میدان خواهد رفت!

 شکی نیست که اشتباهات داوری وجود 
 VAR دارد و نبود سیستم کمک داور ویدئویی
به کیفیت داوری لطمه زده ولی تیمی که در 
کورس قهرمانی است نباید وارد حاشیه شود و به 
گونه ای رفتار کند که به دیگر مدعیان قهرمانی 
کمک شود.  در عصر ارتباطات هستیم و مثل 
گذشته نیست که بتوان مثل گذشته رفتار 
کرد. فدراسیون فوتبال در تمام این سال ها به 
اندازه کافی از داوران حمایت نکرده و امکانات 
لازم را برای قضاوت آنها فراهم نکرده که این 
موضوع در داوری ها اثر گذاشته ولی یحیی 
گل محمدی و باشگاه پرسپولیس نباید کاری 
کنند که تیم بدون تمرکز کافی به مصاف حریفان 
برود. نابسامانی های زیادی در فوتبال ایران داریم 
و مسابقات لیگ در برگزاری نواقصی دارد. نظر 
من این است که اگر فدراسیون فوتبال نمی تواند 
بازی ها را به شکلی برگزار کند که مشکلات در 
برگزاری اعتراضات زیادی به همراه داشته، فوتبال 
را دو سه سال تعطیل کند تا نواقص موجود رفع 
شود یا به حداقل برسد. ما در بازی های لیگ برتر 
فوتبال نمی بینم، جنگ نیمکت های دو تیم و 
بازیکنان است که یا به داور اعتراض می کنند یا با 

هم در حال جر و بحث هستند. 
  گل محمدی با این صحبت ها وارد 

حاشیه می شود!
 حالا که بازی ها را تعطیل نمی کنند چون 
از این شکل برگزاری بازی ها سود می برند، 
یحیی گل محمدی باید مراقب تیمش باشد. 
لزومی ندارد تیم وارد مسائل دیگری شود و 
حواس خود را به چیزی غیر از آنالیز رقبا و انجام 
بازی تماشاگرپسند بدهد. تمرکز تیم نباید از 
دست برود. دیدیم که دو بازی را پرسپولیس 
نبرد و سپاهان به صدر جدول رسید. اگر تیم 
بخواهد باز هم امتیاز از دست بدهد رده دوم هم 
از دست می رود. الان پرسپولیس با تفاضل گل 
کمتر دوم است و اگر دوباره روی دور پیروزی 
بیفتد باز هم به صدر جدول می رسد ولی اگر 
در زمین حریفان بازی کند و سرمربی اجازه 
دهد حاشیه وارد تیم شود از کورس قهرمانی 
جا می ماند. باشگاه پرسپولیس نباید بهانه به 
دست کسی بدهد. مهاجم جدید در تمرین 
حاضر شده و این ناهماهنگی است که خبرش را 
باشگاه اعلام نمی کند. داوران اشتباه می کنند، 
اما دلیل نمی شود پرسپولیس به خاطر اشتباه 

داوری برنده نشود. 
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